



မျှတသည့် အိမ်ငှားခြင်း ဆိုင်ရာ မေးလေ့ရှိသည့် မေးခွန်းများ

အကြောင်းအချက် စာရွက် နံပါတ် ၇

အင်ဒီယာနာ၊ မျှတအိမ်ယာ စင်တာမှ ထုတ်ပြန်သည်

အောက်ပါများသည် မျှတသည့် အိမ်ယာဥပဒေဆိုင်ရာ မေးလေ့မေးထ ရှိသည့် မေးခွန်းများ ဖြစ်သည်။

အိမ်ငှားမည့် သူများကို မည်သို့ရွေးချယ်နိုင်မည်နည်း။ အိမ်ငှားမည့် သူများ အားလုံးအတွက် တူညီသည့် သတ်မှတ်ချက် များ ထားရှိလျှင် ထိုသတ်မှတ်ချက်နှင့် လိုက်ပြီး အိမ်ငှားလိုသည့်သူများ ကို ရွေးချယ်နိုင်ပါသည်။ ထိုသတ်မှတ်ချက်များ သည် လူမျိုး၊ အသားအရောင်၊ မိခင်နိုင်ငံ၊ ဘာသာတရား၊ ဒုက္ခိတ ဖြစ်ခြင်း နှင့် မိသားစု အခြေနေများ ပေါ်တွင် အခြေခံသည့် သတ်မှတ်ချက်များ မဖြစ်ရပါ။ အင်ဒီယားနား ပြည်နယ်သည် ဘိုးဘွား ဇာတိ ကိုလည်း အကာအကွယ် ပေးထားပြီး၊ အင်ဒီယားနားမြို့တော်နှင့် မေရီယာန့်ကောင်တီသည် အသက်အရွယ်၊ ရွေးချယ်သည့် လိင်၊ နှင့် စစ်မှုထမ်းဟောင်း ဖြစ်ခြင်း စသည်တို့ကို လည်း အကာကွယ်ပေးထားသည်။

အိမ်ငှားသည့် သူများထံမှမည်သည့် အရာကိုကြည့်ပြီး အိမ်ငှား ရွေးချယ်ရမည်နည်း။ အိမ်ငှား တင်ဖို့ရန် အရေးကြီးဆုံး စဉ်းစား ရမည့် အချက်မှာ၊ အိမ်ငှားအနေဖြင့် အိမ်လခပေးနိုင်မပေးနိုင် ဟူသည့် အချက်ပင် ဖြစ်သည်။ အိမ်ငှားသည့် တခြားအိမ်ငှားများ ကို အနှောင့်ယှက်ပေးမည့်သူ ဖြစ်မဖြစ်ကိုလည်းကောင်း၊ သင့်အိမ်ကို လည်း မပျက်မစီးပဲ ထားနိုင်မည့်သူစသည်တို့ကို ထည့်သွင်း စဉ်းစား ရပေလိမ့်မည်။ ယခင် နေခဲ့သည့် အိမ်ရှင်များ ကို မေးခြင်းဖြင့် သို့မဟုတ် ကရော့ဒစ် (ယုံကြည်နိုင်စွမ်း) စစ်ဆေးခြင်း စသည်ဖြင့် ဤအချက်များ ကို သိရှိနိုင်ပါသည်။

ကြော်ငြာများ ကို ဥပဒေမှ ကန့်သတ်ပါသလား။ ကန့်သတ်ထားပါသည်။ မျှတသည့်အိမ်ရာ ဆိုင်ရာဥပဒေသည် အကာကွယ်ပေးထားသည့် အချက်များ နှင့် ဆန့်ကျင်ပြီး ကြော်ငြာခြင်းများကို ခွင့် မပြုပေ။ ဥပဒေနှင့် မညီညွတ်သည့် ကြော်ငြာများကို ၎င်းဥပဒေ က တားမြစ်ထားသည်။ ဖယ်ဒရယ်ဥပဒေ နှင့် ပြည်နယ်ဥပဒေ များက အခန်း ၄ ခုသို့မဟုတ် ထိုထက်နည်းသည့် အိမ်ငှား ငှားရမ်းခြင်းဆိုင်ရာ အထူးခွင့်ပြုချက်များ ရှိသော်လည်း၊ ကြော်ငြာများ ထည့်သွင်း ရာတွင်မူ အထူးခွင့်ပြုချက်ဟူ၍ မရှိပါ။

လူမျိုးများ အချိုးကျ နေထိုင်နိုင်ရန် အဆောက်ဦးလိုချင်သည်။ အချိုးသတ်မှတ်နိုင်ပါသလား။ မရပါ။ ထိုကဲ့သို့ အချိုးသတ်မှတ် မည်ဆိုလျှင် မျှတသည့် ဥပဒေမှ အကာကွယ်ပေးထားသည့် သူတချို့ကို ခွဲခြားသတ်မှတ်ရာ ရောက်သွား နိုင်ပါသည်။

အမျိုးသမီးများသည် ခြံပြုလုပ်ခြင်း၊ နှင့် အိမ်ပြင် ခြင်းစသည့်များ ကို မပြုလုပ်နိုင်ကြမည် စိုးသဖြင့်၊ အမျိုးသား များကိုသာ အိမ်ငှား ရန် ဖြစ် နိုင် ပါ သ လား။ မရပါ။ အိမ်ငှားမည့် သူသည် အမျိုးသမီးဖြစ်သော်လည်း၊ အိမ်ငှားနိုင်သည့် အချက်လက်ရှိသည့် သူဖြစ်လျှင်၊ သူအမျိုးသမီးဖြစ်သည့် အတွက် အိမ်ငှားရန် ငြင်းပယ်ခွင့် မရှိပါ။ အမျိုးသမီးများ သည်လည်း အိမ်ကြည့်ရှုနိုင်ကြပါသည်။

မကြည့်ရှုနိုင် ခဲ့လျှင်လည်း တခြားသူတဦးဦးကို အငှားခိုင်း နိုင်ပါသည်။ အမျိုးသမီး နှင့် အမျိုးသား နှစ်ဦးစလုံး အတွက် ယခင်နေခဲ့သည့် နေရာများကို စစ်ဆေးနိုင်ပါသည်။

အိမ်ငှားမည့်သူများကို ဝင်ငွေ ကန့်သတ် နိုင်ပါသလား။ ကန့်သတ်နိုင် ပါသည်။ သင့်တော်သည့် အိမ်ငှားမည့်သူ ပေးနိုင်သည့် အနည်းဆုံးဝင်ငွေ သတ်မှတ် ချက်များ ကို ထားနိုင်ပါသည်။ ထိုသတ်မှတ်ချက်သည် အိမ်ငှားမည့် သူအားလုံး တန်းတူ ဖြစ်နေရမည်။ ဝင်ငွေရရန် အလုပ်အကိုင် တစ်ခုတည်းသာ မဟုတ်ကြောင်းကို သတိပြုပါ။ တချို့သောသူများ သည် အိမ်ငှားရန် လုံလောက်သည့် တခြားဝင်ငွေများ ရှိနိုင်သည်။

ဖယ်ဒရယ်နှင့် ပြည်နယ် ဥပဒေများတွင် တိုက်ခန်း (အပတ်မင့်) များသည် အသက် မပြည့်သေးသည့် ကလေးများ ပါရှိသည့် မိသားစုများ ကို အိမ်ငှားခြင်းမှ ညှင်းပယ်နိုင်ပါသလား။ မရပါ။ မျှတသည့် အိမ်ရာ ဆိုင်ရာ ဥပဒေ သည် မိသားစု အခြေအနေကို လည်း ကာကွာပေးထား သည်။ ထို့ကြောင့် အသက်မပြည့် သေးသည့် ကလေးငယ်များ ပါသည့် မိသားစု များကို အိမ်ငှား ရန် ငြင်းပယ်ခွင့်မရှိပါ။

ဤသတ်မှတ်ချက်များတွင် အထူး လိုက်လျောပေးခြင်း ရှိပါသလား။ ရှိပါသည်။ အထူးသတ်မှတ်ချက်များ ပြည့် မီသည့် သက်ကြီးရွယ်အိုများသာ နေထိုင်ရမည့် နေအိမ်များ သည် ကြော်ငြာသည့် အခါ သက်ကြီးရွယ်အိုများ အတွက် သာ ဖြစ်ကြောင်း ကို ထည့်သွင်း ကြော်ငြာနိုင်သည်။

ကလေးများနှင့် ပတ်သက်ပြီး စည်းမျဉ်းများ ချမှတ် နိုင်ပါသလား။ အိမ်ငှား အားလုံးနှင့် သက်ဆိုင်သည့် စည်းမျဉ်းကို ချမှတ် နိုင်ခွင့် ရှိသော်လည်း၊ ကလေးများ အတွက် သီးသန့် စည်းမျဉ်း ထားရှိခြင်း ကိုမူ ခွဲခြားဆက်ဆံ ခြင်း အဖြစ်ယူဆနိုင်သည်။

ကျွန်တော်တို့ တိုက်ခန်း တစ်ခန်းမှာ နေထိုင်သော လူအရေအတွက်ကို လူကြီးနှစ်ယောက် နှင့်ကလေးနှစ်ယောက်သာ ထိသာ လက်ခံဖို့ ကန့်သတ်ခြင်းတယ်။ ဒီကန့်သတ်သက်ကြီး ပြဿနာများ ရှိနိုင်ပါသလား။ HUD ရဲ့ လက်ရှိ အတွေ့တွေ လမ်းညွှန်း မူဝါဒ အရ သာမန် အိမ်ခန်း တစ်ခန်းတွင် လူနှစ်ယောက်သာ နေထိုင်ရန် သတ်မှတ်ထားပါသည်။ ဒီလိုသတ်မှတ်ချက် သည် တရားဥပဒေ အရ လုပ်ဆောင်ခြင်း မဟုတ်ဘဲ၊ ယူနစ်တစ်ခု၏ အိမ်ခန်း အကျယ်အဝန်း၊ ပုံစံ ကန့်သတ်ထားသော ယူနစ်အိမ်ခန်း တခု၏ ရှိသင့်သည့် ပမာဏ တွေကို အခြေခံပြီးမှ သတ်မှတ် လုပ်ဆောင်နိုင်ပါသည်။

ဒီကန့်သတ်ချက်များကို သတ်မှတ်ထားသည့် လူကြီးများ၊ က လေးများအတွက်သာ မရည်ရွယ်ဘဲ အိမ်ငှားနေထိုင်သူ အားလုံးအတွက် ရည်ရွယ်လုပ်ဆောင်ဖို့ လိုအပ်ပါသည်။ ဥပမာအနေဖြင့်- အိမ်ခန်းတစ်ခန်းတွင် နေထိုင်သော ကလေး အရေအတွက်ကို မသတ်မှတ်နိုင်သော်လည်း၊ လူကြီးအရေအတွက်ကို သတ်မှတ်နိုင်ပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့သည် သက်ကြီးရွယ်အိုကို အိမ်ရာငှားလေ့ရှိသည်။ အဘယ်ကြောင့် ထိုသို့ ဆက်လုပ်ဆောင်ပါမည်နည်း။ ယခု အိမ်ရာငှားထားသူများတွင် ကလေးပါရှိမည်ဆိုလျှင် စိတ်ပျက်မိပါမည်။ သင်၏ အိမ်ရာသည် သက်ကြီးရွယ်အို သူအတွက်သာ

သပ်သပ် ပြင်ဆင်ထားသော အိမ်ရာမဟုတ်ပါက သက်ကြီးရွယ်အိုကိုသာ ငှားပေးရမည်ဆိုသည်မှာ မဖြစ်နိုင်ပါ။ ကာကွယ်မှု ရထားသော အဆင်အတန်းများ(သို့) ခွဲခြားဆက်ဆံမှုပေါ်တွင် မူတည်၍ ယခုငှားထားသော သူ၏ ကြိုက်နှစ်သက်မှုပေါ်တွင် မူတည်လျက် အိမ်ရာငှားရမ်းခြင်း မပြုလုပ်နိုင်ပါ။

များမကြာမီက မိမိ၏ အိမ်ရာများကို ဆေးသုပ်ထားသည်။ ဘီးတပ်ကုလားထိုင် ကိုအသုံးပြုလျက် ဆေးသုပ်ထားသော နံရံများကို ပျက်ဆီးစေနိုင်သော သူများကို မိမိ လက်ခံနိုင်ပါသလား။ လက်ခံနိုင်ပါသည်။ ဘောင်ဝင်ထားသော မသန်စွမ်းသူများကို အိမ်ငှားရာတွင် မညှင်းပယ်နိုင်ပါ။ အကယ်၍ ပျက်စီး ဆုံးရှုံးမှုသည် သာမန်ဟောင်းနွမ်း ပျက်စီးခြင်းထက် ပိုကြီးမားနေပါက သင်သည် စဖော်ဌေးကို အိမ်ရာပျက်စီးမှုနှုန်းအညီ ရယူသိမ်းစီးနိုင်ပါသည်။

နာမကျန်းဖြစ်နေသော လူငယ်တစ်ယောက်က အိမ်ငှားရန် အိမ်ရာကိုလာကြည့်သည်။ ထိုလူငယ်၌ အေအိုင်ဒီအက်စ် ရောဂါရှိဟု ထင်မိပါသည်။ မည်သို့ပင်ဖြစ်စေ ထိုလူငယ်ကို ကျွန်ုပ် အိမ်ရာကို ငှားရမ်းပေးမည်လော။ ငှားကိုငှားပေးရပါမည်။ ဘောင်ဝင်ထားသော အေအိုင်ဒီအက်စ် ရောဂါသည် တစ်ဦးဖြစ်ခြင်းကြောင့် အိမ်ငှားရာတွင် ညှင်းပယ်မထားနိုင်ပါ။ လူတစ်ဦးတစ်ယောက်ကို အေအိုင်ဒီအက်စ်ရောဂါ ရှိနေခြင်း (သို့) အေအိုင်ဒီအက်စ် ရောဂါသည်ဟု ယုံကြည်မှုကြောင့် အိမ်ငှားရာတွင် ညှင်းပယ်မထားနိုင်ပါ။ အဘယ်ကြောင့်ဆိုသော် ထိုသို့သော သူများသည် မသန်စွမ်းသူများနှင့် ပက်သက်သော ခွဲခြားဆက်ဆံမှုကို ကာကွယ်ပေးထားသော ဥပဒေမဟုတ်ပါ။ ယခု ဆေးပိုင်းဆိုင်ရာ အချက်အလက်အရဆိုလျှင် လူတစ်ဦးတစ်ယောက်သည် အေအိုင်ဒီအက်စ်ရောဂါ ရှိသော်လည်း တစ်ပါးအား သာမန် ဆက်ဆံခြင်းဖြင့် ကူးစက်ခြင်း အန္တရာယ် မရှိပါ။

ကလေးများရှိသော မိသားစုတစ်ခု သည် အိမ်ငှားရန် လာစုံစမ်းသည်။ ဤကလေးများသည် စည်းကမ်းမဲ့စွာ ရှည်ကြသည်။ အခန်းကြား တွင် ပြေးရန် အော်နေကြသည်။ မိသားစုလည်း ထိုသား/သမီးများကို ထိန်းချုပ်ထားခြင်း မရှိပါ။ ကျွန်ုပ် ထိုသို့သော မိသားစုကို အိမ်ရာကို ငှားကိုငှားပေးရမည်လား။ အကယ်၍ ဤမိသားစုသည် အိမ်ငှား စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းများကို မလိုက်နာနိုင် (သို့) ဤမိသားစုသည် ကလေးများကို မထိန်းနိုင်ဟု ယုံကြည်ပါက မိသားစု၏ အိမ်ငှား နောက်ခံရာအပေါ် စာရွက်စာတမ်းနှင့် အချက်အလက်များ ကို ပြန်လည်ကြည့်ခြင်းအားဖြင့် ညှင်းပယ်နိုင်ပါသည်။ မိသားစုမှ အိမ်ငှားခြင်း စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းများကို မလိုက်နာနိုင်မည် မဟုတ်ဟု ယုံကြည်မှု ရှိပါက အိမ်ငှားရန် ညှင်းပယ်နိုင်ပြီး သို့သော် မိသားစုမှ ကလေးများရှိနေခြင်း သက်သက်ကြောင့် အိမ်ငှားခြင်း၌ မညှင်းပယ်နိုင်ပါ။

လူတစ်ဦးတစ်ယောက်၏ လိင်နှင့်ဆိုင်သော အကြိုက်သည် မိမိကို စော်ကားနေပါက အိမ်ငှားရာတွင် ညှင်းပယ်နိုင်မည်လော။ လိင်နှင့်ဆိုင်သော အကြိုက်သည် ကာကွယ်မှုကို ရထားသော အဆင်အတန်းတစ်ခု အဖြစ် အင်ဒီယားနားဖိုးလစ် မြို့နှင့် မီလဝန် ခေါင်တီးတွင် ပြဌာန်းထားသည်။ သို့သော် ဗဟိုဥပဒေ (သို့) အင်ဒီယားနားပြည်နယ် ရှိ အခြားသော နေရာများတွင်မူ ကာကွယ်ပေးထားခြင်း မရှိပေ။

အကယ်၍ လျှောက်လွှာတင်ထားသူ တစ်ဦးသည် မသန်မစွမ်းခြင်းကို အကြောင်းခံလျက် အထူးစီစဉ်ပေးချက်ကို တောင်းဆိုနေလျှင် အိမ်ငှားပေးသူမှ စာရွက်စာတမ်းများကို တောင်းဆိုပိုင်ခွင့် ရှိပါသလား။

အိမ်ငှားပေးသူသည် လျှောက်လွှာတင်သူများကို အထူးစီစဉ်ပေးမှု ပြုလုပ်ပေးနိုင်ရန် မသန်မစွမ်း ဖြစ်နေခြင်းကို ထောက်ခံသည့် စာရွက်စာတမ်း များကို မေးမြန်း တောင်းခံနိုင်ပါသည်။ တိကျသော အခြေအနေပေါ်တွင် မူတည်လျက် ဆရာဝန် (သို့) ဆေးပိုင်းဆိုင်ရာ ကျွမ်းကျင်သူများ၊ တောက်ပုံပေးသူများ (သို့) ပန်ဆောင်မှုဖြင့် ပံ့ပိုးကူညီသည့် အဖွဲ့အစည်းများမှ စသည့် စာရွက်စာတမ်းများကို လက်ခံရရှိနိုင်ပါသည်။ သို့သော်လည်းဘဲ မသန်မစွမ်းဖြစ်ခြင်း စာရွက်စာတမ်းများ (သို့) ဆေးပိုင်းဆိုင်ရာ ရာဇဝင်အမှတ်အတမ်း အားလုံးကို အိမ်ငှားငှားသူမှ အိမ်ရာပိုင်ရှင်အား ပေးရမည်ဆိုသည်မှာ မလိုအပ်ပေ။ အထူးစီစဉ်ပေးခြင်း လိုအပ်နေသည်။ အဘယ်ကြောင့် စသည့် အထူးစီစဉ်ပေးခြင်းသည် အကူအညီတစ်ရပ် ဖြစ်နေသနည်း။ အဘယ်ကြောင့် စသည့် အထူး စီစဉ်ပေးခြင်းသည် လိုအပ်နေသနည်း။ စသည်တို့ကို သက်သေပြနေသော စာရွက်စာတမ်း များကိုသာ ပြန်ရန်လိုအပ်သည်။ FHCCI စာရွက် အမှတ်-၄ မှ စသည့် အထူးစီစဉ်ပေးခြင်းကို တောင်းဆိုရာတွင် လိုက်နာရမည့် အရာများ ညွှန်းကြားပေးထားသည်။

အိမ်ငှားခြင်းကို တင်ပြတိုင်ကြားထား၍ အိမ်ငှားကို မပေးဆောင်သော အိမ်ငှားသူများကို အိမ်ငှားပိုင်ရှင်မှ မောင်းထုတ်ပိုင်ခွင့် ရှိပါသနည်း။ မောင်းထုတ်ပိုင်ခွင့် ရှိပါသည်။ အိမ်ငှားငှားသူသည် အိမ်ငှားခြင်း၌ တင်ပြတိုင်ကြားထားခြင်း ရှိသည်ဖြစ်စေ/မရှိသည်ဖြစ်စေ အိမ်ငှားပိုင်ရှင်သည် အိမ်ငှားစ မပေးဆောင်ခြင်းနှင့် ပက်သက်သော မူဝါဒများကို ရှေ့နောက်ကိုက်ညီစွာ ကိုင်သွယ် လုပ်ဆောင်နေစေရန် ထိုအရာများကို ဆောင်ရွက်နိုင်ပါသည်။ သို့သော် ခွဲခြားဆက်ဆံခြင်းကို တင်ပြတိုင်ကြားထားမှုသည် မှန်ကန်ကြောင်း အထောက်အထား မရှိသော်လည်းဘဲ တင်ပြတိုင်ကြားသူကို ထိုအပေါ်၌ တုံ့ပြန်မှု သက်သက်သည် တရားမဝင် ပြုမူခြင်းဖြစ်သည်။

မိမိ၏ အိမ်ရာအပေါ်ထပ်များ၌ ဝါရန်တာများရှိသည်။ ကလေးများ ဆော့ကစားရန် လုံခြုံသော နေရာတစ်ခုခု မထင်ပါ။ ကလေးများရှိသော မိသားစုများကို ဤအိမ်ရာများအား ငှားပေးရန် ညှင်းပယ်၍ ရမည်လော။ ညှင်းပယ်၍ မရပါ။ အိမ်ငှားရင်သော မိသားစုမှ မိမိ၏ မိသားစုအတွက် သင့်သော်သည် မသင့်သော်သည်ကို ဆုံးဖြတ်ချက်တွင်သာ မူတည်ပါသည်။

မဒိန်းကျင့်မှု (သို့) ရာဇဝတ်မှုများ ရှိခဲ့သော သူများအား အိမ်ငှားပေးရန် သင့်သော်ပါသလား။ ယခုအချိန်ထိဆိုလျှင် အင်ဒီယားနားနှင့် ဗဟိုအစိုးရ၏ ဥပဒေများက မဒိန်းကျင့်မှု (သို့) ရာဇဝတ်မှုများကို ကျူးလွန်ခဲ့သော သူများ (သို့) ရာဇဝတ်မှုသမိုင်း ရှိသောသူများကို ခွဲခြားဆက်ဆံနိုင်ရန် အကာအကွယ်ပေးထားခြင်း မရှိပါ။

ဗဟို အင်ဒီယာနာ၏ မျှတအိမ်ယာ စင်တာ (FHCCI) မစ်ရှင်မှာ ရှေ့ဆောင်လုပ်ပေးခြင်း၊ အာဏာသက်ရောက်စေခြင်း၊ ပညာပေးရေးနှင့် ဆိုင်ရာသို့ရောက်ရှိစေရေး နည်းများမှတစ်ဆင့် အိုးအိမ်ခွဲခြားဆက်ဆံမှုကို ပပျောက်ခြင်းဖြင့် ညီမျှသော အိုးအိမ်အခွင့်အလမ်းများကို သေချာစေရန် ဖြစ်သည်။ FHCCI သည် 615 N. Alabama St., Suite 426, Indianapolis, IN 46204 မှာတည်ရှိသည်။ ဖုန်းနံပါတ် 317-644-0673 (သို့) 855-270-7280 ဖြစ်သည်။ Relay: 711. Email: info@fhcci.org Web: www.fhcci.org

ဤထုတ်ဝေခြင်းအတွက် အခြေခံကို ထောက်ပံ့သည့်အလုပ်အား ယူအက်စ် အိုးအိမ်နှင့် မြို့ပြဖွံ့ဖြိုးရေးဌာနနှင့် ဂရု/သမဝါယမ တစ်ခုအောက်တွင် ရံပုံငွေပေးခြင်းမှ ထောက်ပံ့ပေးသည်။ ဤအလုပ်၏ အနစ်သာရနှင့် ရံပုံငွေ ပေးခြင်းများသည် အများပြည်သူအတွက် ရည်ရွယ်သည်။ ထုတ်ဝေချက်ထဲမှာပါသည့် ဖော်ပြချက်များနှင့် ဘာသာပြန်ခြင်း များ၏ တိကျမှု ရေးသားသူနှင့် ထုတ်ဝေသူတို့တွင် လုံးဝတာဝန်ရှိသည်။ ဤသတင်းအချက်အလက်သည် သူ့အလိုအားဖြင့် ဥပဒေအကြံပေးမဟုတ်ပါ။ သတ်မှတ်ထားသော အခြေအနေ တစ်ခုအတွက် ဥပဒေအကြံပြုတာဝန်အတွက် ရှေ့နေတစ်ဦးထံ ဆက်သွယ်ပါ။ မသန်စွမ်းသူများအတွက် အခြားသော ဖော်ပြချက်ကို တောင်းဆိုလာလျှင် ရနိုင်ပါသည်။ © Fair Housing Center of Central Indiana 2012. FHCCI ၏ ထုတ်ဝေခွင့်ပြုချက်မပါဘဲ မသုံးစွဲပါနှင့်။ Version 12/12. P017.

